

Date: 11/4/2021

Reference: DClear/2021/4

Resolution No. DClear/2021/ (4): Amendment to
the Securities Lending & Borrowing Fees

القرار رقم DClear/2021/(4): تعديل رسوم إقراض وإقتراض
الأوراق المالية

Dear SLB Agents,

السادة / وكلاء الإقراض والإقتراض المحترمين

Dubai Clear will charge a fee for outstanding loans on a monthly basis. It has been decided to charge a minimum fee of AED 4 per day for all outstanding loans with effect from 11/4/2021.

ستقوم دبي للمقاصة بفرض رسوم على جميع القروض المستحقة على أساس شهري، بحيث سيكون الحد الأدنى للرسوم 4 درهم في اليوم اعتباراً من تاريخ 2021/4/11.

Accordingly, the revised fee structure for SLB transactions is as under:

وبناءً على ذلك، فإن هيكل الرسوم المعدل لمعاملات إقراض واقتراض الأوراق المالية هو كما يلي:

Lender	Borrower	Remarks
2 basis points (bps) (0.0002 or 0.02%) per annum; minimum of AED 2 per day.	2 basis points(bps) (0.0002 or 0.02%) per annum; minimum of AED 2 per day.	1. Lender informs Dubai Clear whether to pay fee or pass-on to borrower.
Or Zero	Or 4 bps (0.0004 or 0.04%) per annum minimum of	2. Minimum fees would be AED 4 per day per loan.

ملاحظات	المقترض	المقرض
1. يقوم المقرض بإعلام للمقاصة فيما إذا كان سيدفع الرسوم أو يحمله للمقترض.	2 بال عشرة آلاف (0.0002 أو 0.02%) سنوياً، و بحد أدنى 2 درهمين لكل يوم.	2 بال عشرة آلاف (0.0002 أو 0.02%) سنوياً، و بحد أدنى 2 درهم لكل يوم.
	أو 4 بال عشرة آلاف (0.0004 أو 0.04%) سنوياً و بحد أدنى 4 دراهم لكل يوم.	أو صفر

	AED 4 per day	<p>3. No fee calculated for loan return date.</p> <p>4. Fee calculated as follows:</p> <p><i>[Daily outstanding loan quantity x the daily last traded price of the loaned security x fee (Lender and Borrower or Borrower in case of passing on the fees to Lender)] ÷ 365 or minimum defined per loan per day and aggregated on a daily basis from start date till day before loan is returned.</i></p>	<p>3. لا يتم احتساب الرسوم لتاريخ إعادة القرض.</p> <p>4. يتم حساب الرسوم كالآتي:</p> <p>[كمية القرض غير المسدد يومياً x آخر سعر تداول يومي للورقة المالية المقترضة x رسوم (المقرض والمقترض) أو المقترض فقط في حال ما إذا كان المقرض أحال السداد للمقترض] / 365 (أو الحد الأدنى المحدد في اليوم لكل قرض) وتجميعها على أساس يومي من تاريخ البدء حتى يوم قبل إرجاع القرض.</p>		
--	---------------	--	--	--	--

A VAT of 5% of the fee will also be invoiced by Dubai Clear from the VAT effective date

5% ضريبة القيمة المضافة سيتم اضافتها الى الفاتورة التي سيتم إصدارها من قبل شركة دبي المقاصة.

فاطمة علي بن قداد
المدير العام
شركة دي للمقاصة (ذ.م.م)
Fatma Ali Bin Qedad
General Manager
Dubai Clear LLC

هذا المستند إلكتروني، ويعتمد من صاحب الصلاحية والإختصاص وليس بحاجة إلى توقيع.
This document is electronic, certified by the authority and specialist and does not need to be signed.

شركة دبي للمقاصة
Subsidiary of Dubai Financial Market PJSC